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معنی دقیق موفقیت چیست؟
سرهنگ محمدرضا اسفندیار*

اینکه بارها شنیده ایم موفقیت این است که یک اشتباه را دوبار تکرار نکنی چه 
معنی میدهد. آیا آنها که دوباره و دوباره اشــتباه میکنند باید تسلیم شوند و 
بگویند دیگه من نمیتوانم. نگاه ما نگاه روانشناسی است و این را میدانیم وقتی 
بیمــاری با این نگاه برخورد میکند دیگر امیدش را از دســت میدهد و انگیزه 
ای برای دوباره بلند شــدن ندارد. اما ما با اطمینان میگوییم هرگز راه بســته 
نمیشــود. هرگز دوبار و سه بار اشــتباه کردن و زمین خوردن دلیل نمیشود 
دیگر نتوانی بلند شــوی و ادامه دهی. تا خدارا داریم راه اســت، و ناامیدی از 
نجواهای شیطان است. پس هرگز بخاطر اینکه نتوانستید یکبار بر وسواستون 
غلبــه کنید و یا برنامه های درمانگر را خوب انجام ندادید و شکســت خوردید 
ناامید نشــوید. بلند شوید، خود را قوی نشان دهید. روحتان را بزرگ کنید و 
بدانید انســان های بزرگ هرگز راهی برایشان بسته نیست و هرگز از رحمت 

هِ( خدا ناامید نشوید. )لَ تقَْنَطُوا مِن رَّحْمَةِ اللّـَ
*مشاور مرکز مشاوره خاوران تهران

۴۲ فوتی و ۱۱۲۱ مبتلای جدید کرونا در کشور
بنابر اعلام روابط عمومی وزارت بهداشــت، طی یک شبانه روز متاسفانه ۴۲ بیمار 
کووید۱۹ در کشــور جان خود را از دســت دادند و یکهزار و ۱۲۱ بیمار دیگر نیز 
شناسایی شدند.به گزارش ایسنا، از روز 3 دی تا روز ۴ دی ماه ۱۴۰۰ و بر اساس 
معیارهای قطعی تشــخیصی، یک هزار و ۱۲۱ بیمار جدید مبتلا به کووید۱۹ در 
کشور شناسایی شد که ۲۶۵ نفر از آنها بستری شدند.مجموع بیماران کووید۱۹ در 
کشور به ۶ میلیون و ۱۸۲ هزار و ۹۰۵ نفر رسید.متاسفانه در طول ۲۴ ساعت، ۴۲ 
بیمار کووید۱۹ جان خود را از دست دادند و مجموع جان باختگان این بیماری به 
۱3۱ هزار و 3۴۸ نفر رسید.در یک شبانه روز ۲۱ استان کشور، مرگ و میر صفر و 
یک داشته اند اما بیشترین تعداد موارد فوت بیماران کرونایی مربوط به استانهای 
فارس با ۷ نفر و تهران و کرمان با ۵ نفر بوده است.خوشبختانه تا روز ۴ دی ماه، 
۶ میلیون ۲۴ هزار و ۲۱۱ نفر از بیماران، بهبود یافته و یا از بیمارستانها ترخیص 
شده اند.دو هزار و ۷۸۱ نفر از بیماران مبتلا به کووید۱۹ در بخش های مراقبت های 
ویژه بیمارستانها تحت مراقبت قرار دارند.تا روز ۴ دی ماه، ۴۱ میلیون و 3۸۸ هزار 
و 3۱۲ آزمایش تشــخیص کووید۱۹ در کشور انجام شده است.در حال حاضر ۰ 
شهر کشور در وضعیت قرمز، ۰ شهر در وضعیت نارنجی، ۵3 شهر در وضعیت زرد 

و 3۹۵ شهر در وضعیت آبی قرار دارند.

چه خودروهایی مشمول معاینه فنی هستند؟
مدیرعامل ســتاد معاینه فنی خودروهای تهران سن خودروهای مشمول معاینه 
فنی را اعلام کرد.حسین مقدم در گفت وگو با ایسنا، در مورد سن اخذ معاینه فنی 
برای خودروها، گفت: بر اساس قانون هوای پاک خودروهای شخصی تا چهار سال 
از انجام معاینه فنی معاف هستند.وی با بیان اینکه این معافیت برای خودروهای 
عمومی یکسال است، گفت: بر این اســاس خودروهای داخلی سال تولید ۹۶ به 
قبل و خودروهای خارجی سال تولید ۲۰۱۷ و ماقبل مشمول دریافت معاینه فنی 
هستند.به گزارش ایسنا، ســن  معافیت خودروهای نو از معاینه فنی پیش ازین 
پنج سال بود که با توجه به قانون هوای پاک این عدد به چهارسال کاهش یافت.

»تهران جان« در سازمان فرهنگی هنری رونمایی شد
رئیس سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران در آیین رونمایی از آلبوم موسیقی 
»تهران جان« که شنبه چهارم دی ماه برگزار شد، عنوان کرد: تهران عاصمه تشیع 
و تنها پایتخت شیعه در جهان اســت. به گزارش پایگاه خبری تحلیلی فرهنگ 
و هنر، آیین رونمایی از آلبوم موســیقی »تهران جان« شــنبه چهارم دی ماه با 
حضور حجت السلام میثم امرودی رئیس سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران 
، علیرضا زندوکیلی معاون هنری و امیرحســین ســمیعی مدیر امور موسیقی و 
ســرود این سازمان ، حسین هوشــیار مدیر فرهنگی هنری منطقه ۲۲ و رئیس 
فرهنگ سرای تهران، علی محمد مؤدب و عارف علیزاده شاعر و خواننده این اثر و 
جمعی از اهالی رسانه در ستاد سازمان فرهنگی هنری شهرداری تهران برگزار شد. 

آیین رونمایی کتاب »انقلاب جهانی روابط عمومی« 
برگزار شد

آییــن رونمایی و جشــن امضای کتاب »انقلاب جهانی روابط عمومی« نوشــته 
ماکسیم بهار نویسنده بلغاری و ترجمه مینا نظری با حضور اساتید و صاحب نظران 
حوزه روابط عمومی به همت اداره روابط عمومی شهرداری منطقه یک تهران برگزار 
شد.به گزارش روابط عمومی شــهرداری منطقه یک، در این مراسم که با حضور 
سفیر جمهوری بلغارستان در تهران خانم نیکولینا استفانوُا کُنُوا برگزارشد، مدیر 
روابط عمومی شهرداری منطقه یک تهران در افتتاحیه این مراسم ضمن خیر مقدم 
به حاضرین گفت: روابط عمومی در ایران با وجودگذشت حدود نیم قرن از پیدایش، 
در مســیر تکامل خود با مســایل عدیده ای مواجه است، متأسفانه بررسی تاریخ 
این دانش در کشــور ما نشان می دهدکه با وجود اندیشه و ایده هایی برای توسعه 
آن، هیچ گونه اقدام عملی بنیادی وگسترده برای توسعه موزون و شایسته روابط 
عمومی در ایران برداشته نشده است،با توجه به این که فعالیت روابط عمومی ها در 
ایران بسیار با آن چیزی که در متون نظری یا عملکرد جهانی روابط عمومی وجود 
دارد تفاوت های عمیقــی دارد، بهترین راهکار برای جبــران این خلاء برگزاری 
نشست هایی در حوزه علمی و عملی روابط عمومی با حضور پیشکسوتان این حوزه 
اســت که در هر دو فضا در حالت فعالیت اند.محمد رضا پارســیان اظهار داشت: 
بــا رونمایی از این کتاب امیدوارم در حوزه تخصصی روابط عمومی شــاهد ایجاد 
مسیری تخصصی برای بهره مندی اساتید و دانشجویان روابط عمومی از ظرفیت ها 
و علوم روز روابط عمومی در سطح دنیا و ارتباط با بزرگان روابط عمومی در سطح 
بین المللی باشیم.ماکسیم بهار نویسنده کتاب انقلاب جهاني روابط عمومي نیز در 
ارتباط تصویری گرفته شــده گفت: کتاب انقلاب جهاني روابط عمومي جزو ۱۰ 
کتاب برتر جهان در ســال ۲۰۲۰در حوزه روابط عمومي انتخاب شــد که حاوي 
نظرات بیش از ۱۰۰ متخصص روابط عمومي و ارتباطات از ۶۰ کشــور در سراسر 
دنیا و شــامل روند تحولت روابط عمومي در سطح جهان است که نه تنها براي 

فعالین عرصه روابط عمومي براي سایر مشاغل نیز مفید است.

تخفیف ۲۵ درصدی برای شهروندان خوش حساب 
منطقه۲

سرپرست معاونت مالی و اقتصاد شهری منطقه۲ از اعطای ۲۵ درصد تخفیف خوش 
حســابی به مودیانی که بدهی عوارض ساختمانی ملک خود را به صورت نقدی و 
یکجا پرداخت کنند، خبر داد.به گزارش روابط عمومی شهرداری منطقه۲،مصطفی 
قویدل ، با بیان این خبر اظهار داشت : با استناد به اصلاحیه مصوبه اخذ مطالبات 
حوزه شهرسازی شهرداری تهران، برای تشویق و تسهیل وصول مطالبات شهرداری 
، آن دسته از مودیانی که عوارض ساختمانی خود را حداکثر تا۱۶ دی ماه سالجاری  
به صورت نقدی و یکجا پرداخت کنند، مشمول جایزه خوش حسابی به میزان ۲۵ 
درصد خواهند بود.وی افزود: شــهروندان محترم می توانند این عوارض را از طریق  

مراجعه حضوری به اداره درآمد و تشخیص وصول منطقه دو پرداخت کنند.

برپایی غرفه های فروش زمستانه 
در بوستان بزرگ ولایت

همزمان با آغاز فصل زمســتان، غرفه های فروش ویژه بانوان سرپرســت خانوار و 
بدسرپرســت در بوستان بزرگ ولیت برپا شد.به گزارش روابط عمومی شهرداری 
منطقه ۱۹، مهدی هدایت شــهردار منطقه با اعلام این خبر گفت: این غرفه ها از 
اول دی به مدت ۲۰ روز در راســتای خودکفایی و حمایت از بانوان سرپرســت 
خانوار و توانمندســازی آنان با اختصاص فضایی برای فروش محصولت تولیدی 
در اختیار زنان سرپرســت خانوار کارآفرین و دارای کســب و کار خرد و خانگی 
جنب قلعه شادی بوستان ولیت دایر شده است.درهمین راستا نیز ۵۰ باب غرفه 
به منظور فروش محصولتی همچون صنایع دســتی، پوشاک، انواع خوراکی ها و 
غذاهای محلی، لوازم تزیینی و... با رعایت پروتکل های بهداشــتی ایجاد شــده و 
همه روزه از ســاعت ۹ صبح لغایت ۲۱ میزبان شهروندان تهرانی است.او با بیان 
اینکه در این بوســتان امکان فروش محصــولت برای مناطق همجوار نیز فراهم 
شده است خاطرنشان کرد: بانوان سرپرست خانوار و بدسرپرست متقاضی دریافت 
غرفه می توانند با مراجعه به اداره امور بانوان و ارائه مدارک  مربوطه نسبت به ارائه 

اطلاعات و ثبت نام اقدام کنند.

نگاه 

نگاه 

دولتمردان بالاخره متوجه گرانی اقلام دارویی شدند

چهکسیباجانبیماران،بازیمیکند؟

دبیر کمیته علمی کشوری کرونا اعلام کرد

خطر اوج گیری »اُمیکرون« در کشور تا ۳ هفته آتی 

استاندار تهران:

برنامه ای برای خروج معتادان متجاهر شهرستانی از پایتخت نداریم

مدیرعامل سازمان تاکسیرانی خبر داد

اعطای وام ۳۰ میلیون تومانی به رانندگان تاکسی

سامانه سپهتن هوشمند نیست

»گرانی  – محمدحســین یــزدی:  اجتماعی  گروه 
برخی اقــلام دارویی به هیچ عنوان نبایــد اتفاق بیفتد«؛ 
این جدیدترین سخن و دستور ســید ابراهیم رئیسی در 
واکنش به وضعیت اســت که در ماه اخیر برای دارو شکل 
گرفته اســت. گرانی و کمیابی اقــلام مختلف دارویی در 
حالی به وقوع پیوسته است که زمزمه هایی مبنی بر حذف 
ارز ۴۲۰۰ تومانی دارو هم باعث شــده که هشــدارهای 
بســیاری در این خصوص داده شود و بر همین اساس هم 
بعضی مقامات دولتی و نمانیدگان مجلس اعلام کرده اند 
که حذف ارز ترجیحی دارو در دســتور کار نیست. این در 
حالی است که پیش از این در بعضی گزارشها عنوان شده 
بود که دولت در بودجه سال آینده کشور به طور کلی ارز 

ترجیحی را حذف کرده است!
شــاید همین زمزمه حــذف ارز ۴۲۰۰ تومانی دارو باعث 
شد که بعضی از سودجویان پیشاپیش داروهای وارداتی یا 
تولیدی را احتکار کنند و مانع از توزیع آن در بازار شــوند 
تا از هم اکنون ســود بیشتری نصیبشان شود. در غیر این 
صورت واقعا چرا داروهــای تولید داخل یکباره کمیاب یا 

گران شده است؟!
مدیرکل امور دارویی ســازمان غــذا و دارو اوایل آبان ماه 
دربــاره علت افزایش قیمت برخــی از اقلام دارویی اعلام 
کرد: داروها در کشور به دو صورت قیمت گذاری می شوند، 
یکی بر اســاس هزینه های تمام شــده که اکثر داروهای 
معمول در کشور این گونه قیمت گذاری می شوند و روش 
دیگر قیمت گذاری بر اســاس قیمت های جهانی است که 
داروهای تولید شــده برای اولین بار به منظور حمایت از 
تولید به ایــن صورت قیمت گذاری می شــود.وی تاکید 
کرد: قیمت داروها با ارز ترجیحی نسبت به همه کشورها 
پایین تر اســت. اما دلیل گران شــدن برخی داروها تغییر 
ارز اختصــاص یافته به آنهــا از ۴۲۰۰ تومانی به نیمایی 
است.اگر این ســخن مدیرکل امور دارویی سازمان غذا و 

دارو درســت باشــد، باید گفت دولت در مهر یا آبان ماه 
ارز ۴۲۰۰ تومانی بخشــی از داروها را قطع کرده است! بر 
همین اســاس در همان زمان احمد توکلی نماینده ادوار 
مجلس شــورای اســلامی، در نامه ای به رئیس جمهور، 
نسبت به اقدامات فراقانونی افزایش نرخ ارز دارو بر خلاف 

مصوبات مجلس و دولت اعتراض کرد.
در متــن این نامه آمده اســت: ســازمان غــذا و دارو در 
اقدامی خلاف قانون و سیاســت های دولت ســیزدهم در 
کنتــرل و نظارت بر قیمت ها، اقدام به آزاد کردن ارز ده ها 
قلم دارو نموده اســت که منجر بــه گرانی برخی از اقلام 
دارویی تا بیش از ۶۰۰ درصد شــده است. توکلی در این 
نامه از رئیس جمهور درخواســت کرد این موضوع بررسی 
شــود و دلیل این تصمیم در این شرایط خاص مشخص 
گردد و در صورت نیاز بــا متخلفین برخورد لزم صورت 

پذیرد.چندی پیش هم یک رسانه تخصصی حوزه پزشکی 
بــه نقل از یک متصــدی داروخانه نوشــت: کمبود اقلام 
دارویی بازی با جان بیماران است. بسیاری از مراجعین به 
داروخانه بیماران صعب العلاجی هســتند که ممکن است 
در این چرخه کثیف نتوانند داروی خود را پیدا کنند و ما 
شــرمنده آنها می شویم. اگر هم پیدا شود به چندین برابر 
قیمت موجود می شود که عوارض آن فقط بر مردم است.

او درباره کمبود اقلام دارویی نیز توضیح داد: در گذشــته 
نیز کمبود دارو وجود داشت و حدود ۴۰ قلم دارو کمبود 
داشتیم که این مساله بیشتر درباره داروهای وارداتی بود 
اما الن با کمبود داروهای داخلی نیز مواجه هســتیم که 
تاکنون این مشــکل وجود نداشته اســت. به عنوان مثال 
در برخــی آنتی بیوتیک های معمولی، داروهای گوارشــی 
و برخــی داروهای اعصاب نیز دچار کمبود شــده ایم که 

کمیاب شــده اند و گفته می شــود اکنون با کمبود بیش 
از ۱۰۰ قلــم داروی داخلی و خارجی مواجه هســتیم که 
این در دو دهه گذشــته کم ســابقه بوده است. همچنین 
برخــی داروها از جملــه داروی ام اس که قبلا دو میلیون 
تومان بود، اکنون به ۹ میلیون تومان رسیده است که بار 
مضاعفی بر بیماران اســت و بیماران از پس تامین آن بر 
نمی آیند. درســت است که این داروها تحت پوشش بیمه 
اســت اما وقتی قیمت ها بال می رود، پوشش بیمه ای هم 
دیگر پاسخگو نیست چون بیمه ها بر اساس قیمت داروی 
تولید داخلی یا بر اساس قیمت قبلی، پوشش می دهند و 

اختلاف قیمت را پوشش نمی دهند.
حال که بیش از دو ماه پس از این گرانی عجیب گذشــته 
و علی رغم اینکه رســانه ها بارها و بارها آن را تذکر داده 
اند، گویــی تازه موضوع به گوش رئیس جمهور رســیده 
اســت که وی در روز چهارم دی ماه در جلسه ستاد ملی 
مقابله با کرونا با اشــاره به دریافت گزارشــهایی در رابطه 
با گرانی قیمت برخی از اقــلام دارویی، تصریح کرد: این 
گونه گرانی ها که رنج مضاعفی بر بیماری اســت به هیچ 
عنوان پذیرفتنی نیســت و نباید اتفاق بیفتد و لزم است 
وزارت بهداشــت و درمان با جدیت آنــرا پیگیری کند و 
اجازه ندهد افراد ســوداگر در زمینــه گرانی اقلام دارویی 
فعال شوند.واقعیت این اســت که با »نباید اتفاق بیفتد« 
سید ابراهیم رئیسی هیچ مشکلی حل نخواهد شد. اتفاقِ 
گرانی دارو بیش از دو ماه پیش افتاده است و صدای مردم 
و رسانه ها را در آورده است. سخنان مدیرکل امور دارویی 
ســازمان غذا و دارو و نامه احمد توکلی هم نشان می دهد 
که دولت در این گرانی نقش داشــته است و اگر بنا است 
تصمیمی برای جبران این وضعیت نامناسب که باعث فشار 
مضاعف به بیماران قشر ضعیف می شود، گرفته شود، اقدام 
عملی می خواهد، نه ســخنان یاز این دست، ان هم وقتی 

بیش از دو ماه از این گرانی ها گذشته است.

دبیر کمیته علمی کشــوری کرونا گفت: با توجه به این که 
امیکرون در کشــور ما هفته گذشته شناسایی شده است 
و بــا توجه به زمــان تکثیرش که حدود یــک ونیم تا 3 
روز اســت، انتظار می رود که اگر پروتکل ها رعایت نشود و 
واکسیناسیون انجام نشود، حداقل سه تا ۴ هفته آینده با 
اوج امیکرون در ایران مواجه شویم.به گزارش ایسنا، دکتر 
حمیدرضا جماعتی در نشست خبری آنلاین با خبرنگاران،   
گفت: با توجه به اینکه امیکرون از نظر سرایت زایی نسبت 
به ویروس دلتا تقریبا سه برابر سرایت زایی بیشتری دارد 
و حتی وقتی یک نفر مبتلا می شــود می تواند ویروس را 
به ۱۰ نفر دیگر هم انتقال دهد و سرعت تقسیم شدن به 
دوتــا را تقریبا یک و نیم تــا دو روز می تواند ادامه دهد و 
این سبب افزایش قدرت سرایت زایی این جهش می شود، 
بنابراین این ویروس نسبت به جهش های قبل بیش از ۵۰ 
برابر جهش پیدا کرده اســت و این سبب شده است که ما 
در مــورد رفتار ویروس هنوز خیلــی چیزها را نمی دانیم 
و منتظر مطالعات بیشــتر در مورد آن هســتیم تا بر این 
اســاس بتوانیم تصمیم گیری داشته باشــیم.وی افزود: 
آنچه که فعلا برای ما مشــخص است این است که چون 
قدرت ســرایت زایی بالیی دارد در خیلی از کشــورهای 
دنیا بخصوص کشــورهای اروپایی به نــوع قالب ویروس 
درآمده اســت و در آمریکا تا حدود ۷3 درصد این سویه 
گسترش یافته است. بر اساس  گزارش های آخری که در 
مورد گســترش ویروس اعلام شده تقریبا تمام کشورهای 
دنیا آلوده به این جهش شــدند؛ بنابراین ما باید در مورد 
این ویروس بیشتر بدانیم. فعلا بر اساس مطالعات صورت 
گرفته در کشــورهای اروپایی می دانیم که بیشترین سنی 
که گرفتار این ویروس می شــوند سنین ۲۰ تا 3۰ سال و 
افرادی هستند که بالتر از ۶۰ سال باشند که مورد تهاجم 

ویروس قرار می گیرند.
او تاکید کرد: در کرونای امیکرون نســبت به نوع دلتا ۴۰ 
تا ۵۰ درصد میزان بستری در بیمارستان کمتر بوده است 
ولی با توجه به سرایت زایی بالیی که دارد این مسئله که 
تعداد بستری کم است چندان مورد توجه قرار نگیرد. باید 
مردم با توجه به سرایت زایی بالیی که دارد پروتکل ها را 

به خوبی رعایت کنند و بویژه مجامع، کنسرت ها و... توجه 
کنند زیرا ویروس می تواند به سرعت منتقل شود. استفاده 
از ماســک ســرایت زایی را به طور قطع کاهش می دهد.
جماعتی با تاکید بر لزوم انجام واکسیناسیون کرونا، اظهار 
کرد: همانطور که قبلا هم اعلام کردیم الن دیگر به عنوان 
دز بوســتر در خیلی از کشورهای دنیا این واکسیناسیون 
را قبــول ندارنــد و آن را در مقابــل امیکــرون به عنوان 
دز ســوم و تکمیــل کننده در نظر می گیرنــد و به مردم 
توصیه می کنیم دز ســوم واکسیناســیون را انجام دهند 
و آن را جــدی بگیرند. توصیه ما حتی به واکسیناســیون 
۵ تا ۱۱ ســال هم اســت. با توجه به بازگشایی حضوری 
مدارس که ممکن اســت ســبب انتشــار امیکرون شود 
 توصیــه می کنیــم در این ســنین هم واکسیناســیون

 داشته باشیم.
جماعتــی در ادامه صحبتهایش دربــاره دو قرص درمان 
کرونا که در چند روز گذشــته از ســوی ســازمان غذا و 
داروی آمریکا تاییدیه دریافت کرده اند، گفت: در چند روز 
گذشته سازمان غذا و داروی آمریکا دو قرص درمان کرونا 
را اپرو )تایید( کرد. قرص های پکســلویید و مولنوپیراویر 
در کشــور ما هم شــرکتهای داروســازی توانایی ساخت 
آن را دارنــد و حتی تعدادی از آن را ســاختند و منتظر 
ســازمان غذا و دارو هستند تا در اختیار مردم قرار دهند؛ 
اما همانطور که مستحضر هســتید موارد استفاده از این 
داروها در موارد مختصر تا متوسط در افرادی است که در 
شروع علائم بیماری هستند و بیماری زمینه ای دارند که 
وقتی به بیماری مبتلا می شوند امکان تشدید بیماری در 
بدن آنها وجود دارد و احتمال بستری شدن در بیمارستان 
را دارند توصیه می شــود و نه هر فردی که علائم بیماری 
را به صورت خفیف دارد.او در پاسخ به سوال ایسنا درباره 
مصرف این دو دارو در ایران،   تصریح کرد: پکســلویید تا 
۷۰ درصد و مولنوپیراویر تا 3۰ درصد میتواند از پیشرفت 
بیماری و بســتری در بیمارستان جلوگیری کند و اگر در 
افرادی که ریســک تشدید بیماری را دارند، استفاده شود 
موثر خواهد بود. چند شــرکت دارویی در کشور مولکول 
دو دارو را ســاختند و به تعدادی هم ساخته اند و منتظر 

مطالعات هســتند و فکر نمی کنم با توجه به تایید دارو در 
ســازمان غذا و داروی آمریکا، مشــکلی در تایید دارو در 

سازمان غذا و داروی ایران به وجود آید.
جماعتی در ادامــه صحبت هایش درباره تاثیر دورهمی ها 
در انتشار ســویه اومیکرون اظهار کرد: اگرچه گزارشاتی 
از دورهمی ها داشــتیم ولی معمول با توجه به سیری که 
ویروس دارد اثرات آن هفته آینده مشــخص می شود. در 
خیلی از کشــور ها از جمله اتریش با انجام قرنطینه هایی 
به مدت ســه هفته توانستند میزان مرگ و میر و بستری 
افراد را کاهش دهند و موفــق هم بودند. در ایتالیا هم از 
چند روز قبل محدودیت در مجامع عمومی گذاشتند و ما 
هم پیشــنهاد این محدودیت هــا را دادیم. با توجه به این 
که امیکرون در کشــور ما هفته گذشــته شناسایی شده 
اســت و با توجــه به زمان تکثیرش که حــدود یک ونیم 
تا 3 روز اســت، انتظار می رود که اگــر پروتکل ها رعایت 
نشــود و واکسیناسیون انجام نشود، حداقل سه تا ۴ هفته 
آینده بــا اوج امیکرون در ایران مواجه شــویم؛ از این رو 
تاکید بر پروتکل های بهداشــتی و انجام واکسیناسیون دز 
ســوم در زمان طلایی دو هفته پیش رو داریم.وی افزود: 
بر اســاس مطالعات تزریق دز ســوم حدود ۷۵ درصد در 
مقابل امیکرون در بدن فــرد ایمنی ایجاد می کند. ایجاد 
محدودیت ها بر اساس پروتکل ها با نظر ریاست جمهوری 

و وزارت کشور هم موثر خواهد بود.
او ادامــه داد: تدابیر ما رعایت پروتکل های بهداشــتی و 
محدودیت در مجامع و واکسیناســیون دز ســوم است. با 
توجه به اینکه کیت تشخیص امیکرون در انستیو پاستور 
ایران ســاخته شده است و در اختیار استان ها قرار گرفت 
ولــی با توجه بــه اینکه معمول مبتلایان جــوان بودند و 
سیســتم ایمنی قوی داشتند و واکسیناسیون انجام دادند 
شــاید با تعداد بالی امیکرون مواجه نبودیم. پروتکل های 
اولیه مــا ارزیابی افراد بســتری در بیمارســتان ها بود و 
این سبب میشــد بر اساس تســت ها به آن میزان مبتلا 
به امیکرون شناســایی نکردیم.وی درباره تعداد مبتلایان 
به امیکرون در ایران گفت: تــا امروز تعدادی از امیکرون 
گزارش شــده اســت و با توجه به روند ادامه دار تست ها 

نمی توان تعــداد دقیقی از مبتلایان اعلام کرد. ۹۰ درصد 
مبتلایان به امیکرون ســه علامت شــاخص دارند؛ سرفه، 
گلــودرد و تب علائم آنها اســت و خیلــی از افراد ممکن 
است فکر کنند دچار سرماخوردگی معمولی شدند که این 
امر هم بســته به بدن افراد و وجود یا عدم وجود بیماری 

زمینه ای متفاوت است.
او درباره علائم ابتلا به امیکرون، خاطرنشان کرد: ۹۰ درصد 
علائم این سویه ســرفه، تب و گلودرد است و سایر علائم 
بر اساس فرد، سن او،   بیماری زمینه ای و... متفاوت است 
که به صورت ضعف، کوفتگی، علائم عضلانی، ســردرد و... 
بروز می یابد. امیکرون علامت اختصاصی ندارد اما اگر در 
جامعه ای سویه ای غالب شود علائم مشابه را هم منتسب 
به آن ســویه می کنیم. در مورد درمان دو بحث کورتیکو 
اســتروئید و توســیلیزومب به عنوان درمان اساسی برای 
بیماری در نظر گرفته شــده است. در مواردی که بیماری 
حاد نباشد درمان علامتی و بر اساس شکایت بیمار است. 
اگر بیمار دارای ریسک فاکتور سن بال یا بیماری زمینه ای 
باشد توصیه به مصرف پکسلویید و مولنوپیراویر می کنیم.

وی افزود: مطالعاتی که انجام شــد نشان داد که در مورد 
واکسن های مختلف زمان کاهش سطح آنتی بادی متفاوت 
است؛ مثلا در مورد واکسن های »این اکتیو« ویروس ها تا 
سه ماه ســطح آنتی بادی بال بوده است و بعد از سه ماه 
ســطح آنتی بادی کاهش می یابد به همین دلیل توصیه 
کردیم به ســرعت دز ســوم تزریق شــود. آنچه واکسن 
ســاخت داخل است هم می تواند کاملا با واکسن خارجی 
برابری کند و در کشــور مــا هم مطالعاتی انجام شــده 
اســت.   توصیه بر تزریق دز ســوم بر اساس در دسترس 
بودن واکســن اهمیــت زیادی دارد و توصیه کشــورها و 
ســازمان جهانی بهداشت بر اســاس مطالعات انجام شده 
در کشورها است که در کشور ما استرازنکا و پاستوکووک 
برای دوز سوم به عنوان واکســن متفاوت از پلتفرم اولیه 
توصیه می شــود؛ البته باز هم در دســترس بودن واکسن 
اهمیت دارد و تزریق دوز ســوم تاکید می شــود. شعار ما 
 همیشــه این بوده که بهترین واکســن در دسترس ترین

 واکسن است.

اســتاندار تهران با اشاره به تشــکیل کارگروهی با حضور 
نمایندگان پلیس آگاهی، نماینده اســتاندار و نمایندگان 
شرکت های خودروسازی برای رفع آسیب خودروها برای 
کاهش ســرقت، گفت: برخی از ضعف ها توســط دوستان 
رفع شــده است، اما برخی از نقایص همچنان وجود دارد.
محسن منصوری در گفت وگو با ایلنا درباره قرارگاه مقابله 
با ســرقت گفت: دســتگاه های مختلفــی از جمله وزارت 
صنعت و معدن، پلیس، شــهرداری و ... عضو این قرارگاه 
هســتند. ما هم به صورت اختصاصی با نمایندگان شرکت 
ایران خودرو و ســایپا جلســه برگزار کردیم.وی ادامه داد: 
یکی از موضوعاتی که در این جلســه مطرح شــد ضعف 
برخی از خودروهــای تولید داخــل در مواجهه با پدیده 
ســرقت اســت. ضعف ها در این جلســه کاملا به صورت 

کارشناسی مطرح شــد. برخی از ضعف ها توسط دوستان 
رفع شــده اســت، اما برخی از نقایــص همچنان وجود 
دارد.استاندار تهران خاطرنشــان کرد: مقرر شد مجموعه 
پلیس آگاهی با نماینده استاندار و مجموعه خودروسازان 
کارگروهی را تشــکیل دهند و جزییات این مباحث را با 
هم تحلیل کرده و آسیب ها را احصاء کرده و برای رفع آن 
چاره اندیشــی کنند. این اقدامات در حال حاضر در حال 
انجام اســت و ان شاءالله در جلســه بعد قرارگاه مقابله با 

سرقت گزارش این اقدامات ارائه خواهد شد.
منصوری در بخش دیگری از صحبت های خود در پاســخ 
به این ســوال که اقدامات قرارگاه اجتماعی از چه زمانی 
قرار اســت اجرایی شــود و آیــا اقداماتی کــه در زمینه 
کــودکان کار و خیابان و معتادان متجاهــر پیش از این 

انجام شــده است، قرار اســت متوقف شود، گفت: ما همه 
اقدامات اجتماعی را در ذیل قرارگاه ساماندهی می کنیم.
وی ادامه داد: جلســه ای در هفته گذشــته با حضور ۴۰ 
نفر از روسای دســتگاه ها و سازمان ها تشــکیل دادیم و 
در خصــوص جمع آوری معتــادان متجاهر تصمیم گیری 
شــد.قرار شــد ۱۰ هزار نفر به ظرفیت تهران اضافه شود. 
این کارگروه و جلسه هم در ذیل همان قرارگاه اجتماعی 
برگزار شــده است و در حال حاضر جلسات تخصصی هم 
در حال برگزاری است.اســتاندار تهران در پاســخ به این 
ســوال که آیا برنامه ای برای خروج معتادان متجاهری که 
از اســتان های دیگر به تهران می آینــد، دارید، گفت: این 
موضوع در جلســه  ای که در خصوص جمع آوری معتادان 
متجاهر بود نیز بحث شــد، ما در تهران به عنوان پایتخت 

نمی توانیم برخی از مســائل را از ســر خودمان باز کنیم.
منصوری خاطرنشــان کرد: ممکن است هموطنی از یک 
شــهری به تهران بیاید متقابلا یک نفر هــم از تهران به 
شهرســتان دیگری برود. اینکه ما بخواهیم این ها را بین 
استان ها جابجا کنیم در حقیقت جابجایی صورت مسئله 
است و حل مسئله نیست.وی ادامه داد: جابجایی معتادان 
متجاهر از تهران به دیگر شــهرها اولویت کاری ما نیست.

اســتاندار تهران در پاسخ به این سوال که آیا برنامه ریزی 
در آینده برای این موضوع صورت می گیرد، گفت: اگر این 
معتادان متجاهر که گفته می شــود از شــهرهای دیگر به 
تهران آمده اند در تهران جمع آوری شــوند فعلا همین جا 
نگهداری می کنیم تا درمان شده و اقدامات بازتوانی برای 

آن ها صورت گیرد.

اسماعیل بیگی گفت: تسهیلات 3۰ میلیون تومانی مانند 
وام اســت که در قالب کارت اعتباری بــه رانندگان داده 
می شــود.به گزارش  باشــگاه خبرنگاران جــوان، مهدی 
اسماعیل بگی، مدیرعامل سازمان نظارت و تاکسیرانی در 
آیین انعقاد توافقنامه همکاری بین ســازمان تاکسیرانی و 
شــرکت ایساکو درباره فعالیت تاکسیرانی در کشور گفت: 
حدود ۸۰ هزار تاکســی در ســطح شــهر فعالیت دارند.
وی گفت: این تاکســی ها حــدود ۲۲ درصد حمل و نقل 

شــهر تهران را به عهده دارند؛ این عدد زمانی خودش را 
نشــان می دهد که تقریبا به اندازه حمل و نقل مترو، سفر 
حمل و نقلی در شــهر تهران داریم.مدیرعامل ســازمان 
نظارت و تاکســیرانی درباره انعقاد ایــن تفاهم نامه گفت: 
طبــق تفاهم نامه ای کــه امروز صورت گرفت، قرار شــد 
قطعــات و لوازم یدکی مورد نیاز تاکســی های شــهری 
توسط شرکت ایساکو تامین شــود.وی گفت: با ارائه این 
خدمات به جامعه رانندگان تاکســی می خواهیم باری از 

مشــکلات آن ها کم کنیم و حســن این اتفاق این است 
که با قیمتی تضمین شــده و باکیفیت، محصولت مورد 
نیاز را برای رانندگان تاکســی تامین کنیم.اسماعیل بگی 
گفت: در فــاز اول،اطلاعات ۵۰۰۰ نفر از جامعه رانندگان 
را به شرکت ایســاکو اعلام کردیم و قرار است این تعداد 
به تمامی رانندگان شهر تهران توسعه یابد. در حال حاضر، 
این لیست به شرکت ایساکو اعلام شد و قرار است شرکت 
این اطلاعات را بارگذاری کند.وی گفت: بعد از اینکه این 

اطلاع رســانی صورت گرفت، رانندگان به ایســاکو کارت 
مراجعه می کنند و تسهیلات مورد نیاز را دریافت می کنند 
و منبع تامین مالی این کارت توســط سازمان های خارج 
از تاکســیرانی و ایســاکو صورت می گیرد.اسماعیل بگی 
گفت: این تســهیلات مانند وام می ماند که در قالب کارت 
اعتباری به رانندگان داده می شــود و آن ها هم با دریافت 
این تسهیلات، اقســاطش را پرداخت می کنند. مبلغ این 

کارت تا سقف 3۰ میلیون تومان است.

ســردار هادیانفر از هوشــمند نبــودن پایــش رفتار های 
رانندگان اتوبوس ها توسط سامانه سپهتن خبر داد.

به گــزارش  باشــگاه خبرنگاران جوان، ســردار ســید 
کمال هادیانفــر رئیــس پلیس راهــور انتظامی جمهوری 
اسلامی ایران درباره سامانه سپهتن گفت: سیستم سپهتن 
سامانه ای است که فقط در اتوبوس ها فعال است. البته در 
دولت قبل مصوب شــد که برای 3۸۰ هــزار کامیون نیز 
استفاده شــود تا کامیون ها نیز به صورت هوشمند پایش 
شوند.هادیانفر ادامه داد: سامانه ای که در اتوبوس ها وجود 

دارد، دارای نقص هایی است. در واقع این سامانه هوشمند 
نیست و هشــدار تخلف راننده را خودکار نمی دهد. وقتی 
پایش تصویر به صورت مســتمر و هوشمند باشد، پلیس 
به صورت آنلاین تشــخیص می دهد که راننده خطا کرده 
اســت و بلافاصله در بین تمام اتوبوس های در حال تردد، 
اتوبوس متخلف را متوقف می کند. اما الن سامانه سپهتن 

به صورت دســتی و موردی توســط همکاران ما کنترل 
می شود و در صورت گزارش تخلف راننده اتوبوس و اعمال 
قانون، دوربین راننده متخلف را بازبینی می کنیم تا رفتار 
راننده را در طول مســیر رصــد کنیم.رئیس پلیس راهور 
ناجــا گفت: امیدواریم که بتوانیم با ســامانه های جدیدی 
کــه وزارت دفــاع و وزارت راه مســئولیت راه اندازی آن 

را بــر عهده گرفتن، گام موثری در حــوزه کنترل ناوگان 
عمومی به صورت هوشــمند اتفــاق بیفتد.هادیانفر گفت: 
۶۱۶ میلیــون تردد فقــط مربوط به نــاوگان عمومی به 
خصوص اتوبوس ها اســت که امســال کمتر از ۹۸ فوتی 
داشتیم. این تعداد نسبت به ســال ۹۹ افزایش یافته که 
بیشــتر به دلیل محدودیت های کرونایی اســت و تردد ها 
بســیار محدود بوده اســت. عمده راننده هــای ما افرادی 
هستند که قانون را رعایت می کنند و امیدواریم رانندگان 

کامیون نیز بیشتر دقت کنند.


